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英语口语告诉你一生必知的事17：韩流的影响(mp3 +双语阅读)

In recent years, Korea has transformed itself into a heavyweight player in the world of TV and music entertainment, which has become a blessing for Korea's businesses and national ecouomy.

近年来，韩国在影视及音乐娱乐领域已成为世界上的重量级人物，这为韩国的商业及其经济发展带来了巨大的福音。

Nowadays, from shoes, hats to clothes, cosmetics, everything marked with a Korean brand will become a hit among youngsters. It is easy to spot girls wearing the clothes, makeup and hairstyles similar to Korean actresses.

如今，从鞋帽、服饰到化妆品，凡是标有韩国商标的商品都会在年轻人中成为时尚。放眼望去，我们不难发现在穿着打扮上效仿韩国明星们的年轻女孩。

What's more, the "Korean wave" becomes a powerful drive to boost(繁荣，改善) Korean tourism. More and more people travel to Korea to see the locations where popular dramas are shot and feel the environment their idols live. To catch the "Korean wave", youngsters even learn the Korean language, which has become a fashion.

另外，韩流对于促进韩国旅游业的发展，也立下了汗马功劳。越来越多的人为了一睹影视剧拍摄现场的风采，或想亲身感受一下自己偶像生活的环境，不远千里奔赴韩国旅游。而为了追赶"韩流"风，甚至连学习韩语都成了一种时尚。
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